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انتقاد کرونایی ربیعی از تهرانی ها: نافرمانی می کنید و اصول بهداشتی را رعایت نمی کنید 

متمرکز بر ضعیف کردن کرونا هستیم

سه سناریو برای حج امسال

 الزام حجاج برای انجام تست کرونا

دوران  در  اینکه  برای  گفت:  دولت  سخنگوی 
شغل های  به  نخورد،  زمین  اقتصادمان  کرونا  پسا 
در  اشتغال  ایجاد  مثل  می کنیم.  فکر  جایگزین 
فضای  به  خدمات  بخش  بردن  و  مجازی  فضای 
همه  است.  بوده  دولت  برنامه های  از  یکی  مجازی 
وزارتخانه ها هم مکلف شدند مشاغل خرد و کلان 
هم  غیرنفتی  صادرات  روی  البته  کنند.  دنبال  را 

برنامه ریزی کردیم.
گفتگوی  در  دولت،  سخنگوی  ربیعی،  علی 
تلفنی با برنامه »در انتهای الوند«، درباره تمهیدات 
دولت برای مقابله با موج دوم و سوم کرونا در کشور 
گفت: کرونا ویروسی است که هنوز علم بر رفتارهای 
آن غلبه پیدا نکرده است، اینکه موج دومی درراه 
اما  انجام شده  دنیا  در  که  است  پیش بینی  است 
نمی توان  می دهد،  رخ  اتفاقی  چه  اینکه  درباره 
باید  دولت  بااین حال  کرد،  اظهارنظر  قطعی  به طور 
بدبینانه ترین سناریو را در نظر بگیرد و آمادگی خود 

را درزمینهٔ پزشکی و اجتماعی تقویت کند.
وی افزود: ما با تأمین ۴۰۰ تخت آی سی یو 
می کند،  عمل  یو  آی سی  شبیه  که  تخت  هزار  و 
همچنین  دادیم،  افزایش  را  بیمارستانی  آمادگی 
ازجمله  مختلف  تست های  ماسک،  مثل  تجهیزاتی 
کووید ۱۹ را تا سه ماه در انبارها موجود خواهیم 

داشت و در استان های کشور توزیع خواهیم کرد.
با  باید  اجتماعی  آمادگی  بحث  افزود: در  وی 
همکاری صداوسیما مراقبت کنیم، در حال حاضر 
حدود ۸۳ درصد ایرانی ها اصول بهداشتی را رعایت 
می کنند اما تهرانی ها در این زمینه نافرمانی دارند 
و حدود ۶۲ درصد تهرانی در این زمینه همکاری 
داشتند، نوع غربالگری ما روش موفقی در دنیاست، 
غربالگری ما نزدیک کل جمعیت را در برگرفته و 
الان روی غربالگری دوم آدم هایی که مبتلا بودند، 
کار   … و  بودند  تماس  در  کسی  چه  با  اینکه 

می کنیم. و این موضوع به پیشگیری کمک می کند. 
در حال حاضر تعداد مبتلایان به کرونا در تهران در 
نسبت با گذشته قابل مقایسه نیست و شیب تند در 
واگیر و شیب بسیار ملایم در فوتی ها علامت بسیار 

خوبی است، اما مردم همچنان باید رعایت کنند.
در  بهداشتی  اقلام  منهای  دولت  گفت:  وی 
بحث اقلام مصرفی مردم مثل غذا و … در شرایط 
هر جلسه  در  ما  و  را مسئول می داند  بحران خود 
هیئت دولت ذخایر مردم را بررسی می کنیم و اصلًا 
بنا نداریم فروشگاه ها وضعیتی را تجربه کند که در 

برخی کشورها شاهد آن بودیم.
کرونا  با  مقابله  اینکه  بابیان  دولت  سخنگوی 
در  ما  کرد:  تصریح  است،  پیچیده  و  سخت  بسیار 
گام نخست با موضوع جان انسان ها، در میان مدت 
آن ها  معیشتی  مشکلات  با  انسان ها  جان  کنار  در 
با فروافتادن اقتصاد یک جامعه و  و در گام بعدی 
انبوه بی کاری روبه رو هستیم و تصمیم گیری در این 

شرایط برای سیاست گذار بسیار سخت است.
وی افزود: گرچه تحریم را جنایتی علیه ملت 
و  کرد  کمک  ما  به  شرایط  این  اما  می دانم  ایران 
برخی  نخوردیم،  اقتصاد  بحث  در  تکان های جدی 
ما در کشور  اما  نقد می کنند  را  نظریه خود کافی 
داشتیم،  خوبی  تولید  خوب  کشاورزی  بحث  در 
طرفی  از  داشتیم،  خوبی  رشد  صنعت  بخش  در 
با  مواجهه  در  کشورمان  مردم  انعطاف پذیری 
این ها  از سایر جوامع است و همه  مشکلات بیش 

به ما کمک می کند.
اینکه در دوران پسا کرونا  برای  ربیعی گفت: 
جایگزین  شغل های  به  نخورد،  زمین  اقتصادمان 
فکر می کنیم. مثل ایجاد اشتغال در فضای مجازی 
از  یکی  مجازی  فضای  به  خدمات  بخش  بردن  و 
هم  وزارتخانه ها  همه  است.  بوده  دولت  برنامه های 
دنبال کنند.  را  و کلان  مکلف شدند مشاغل خرد 
البته روی صادرات غیرنفتی هم برنامه ریزی کردیم.

وی تصریح کرد: دولت در شرایط بحران تمام 
توان خود را گذاشته است و تلاش می کنیم امسال 
رقم تورم بالا نرود و بتوانیم به زندگی مردم کمک 
کنیم. در حال حاضر جلسات دولت دو بخش شده 
مسائل  و  کرونا  موضوع  مختلفی  جلسات  در  ما  و 
جاری کشور را به صورت جداگانه بررسی می کنیم.

سخنگوی دولت بابیان اینکه بر اساس مصوبات 
باید  صاحب خانه ها  کرونا  با  مبارزه  ملی  ستاد 
با شرایط قبل  تا ۲ ماه دیگر  را  اجاره  قراردادهای 
گفت:  دولت  نظارتی  اقدامات  درباره  کنند،  تمدید 
در  و  کروناست  ملی  ستاد  تصمیمات  از  این طرح 
شورای عالی امنیت ملی مصوب شده و به آن شبه 
قانون گفته می شود؛ در چنین شرایطی اگرمستاجر 
از صاحب خانه تمکین نکند و صاحب خانه به مراجع 
حل  شورای  و  داوری  هیئت  کند،  مراجعه  قضائی 

اختلاف شکایت او را بررسی نخواهند کرد.
دارم،  اطلاع  من  که  آن طور  اما  افزود:  وی 
عموم مردم داوطلبانه این کار را کردند، حتی بنیاد 
به هرحال  بخشید،  را  اجاره بهایش  هم  مستضعفان 
اکنون برای از بین رفتن کرونا کاری نمی توان کرد 
و فعلًا روی ضعیف کردن ویروس متمرکز هستیم، 
جمعی  خیر  و  دستیاری  نیازمند  شرایط  این  در 

هستیم انشالله صاحب خانه ها هم کمک می کنند.
هم  مدارس  بازگشایی  احتمال  درباره  ربیعی 
فرد  هیچ  که  شهرهایی  در  تنها  مدارس  گفت: 
خواهند  بازگشایی  باشد  نشده  مشاهده  درگیری 
مربوط  سفید  شهرهای  به  تصمیم  این  شد، 
می شود اما برای اجرایی کردن آن به دلیل نگرانی 
رئیس جمهور یک هفته به تأخیر انداختیم تا بیشتر 
فکر کنیم. باید کماکان شیوع نداشته باشیم فوتی 
شهر  بگوییم  بتوانیم  تا   … و  باشد  نداشته  وجود 
بچه ها  رفت وآمد  نگران  همچنان  اما  است  عادی 

هستیم و درباره این ها باید تمهیداتی شود.

رییس جمعیت هلال احمر از ضرورت به روزرسانی لجستیک و 
انبارهای هلال احمر برای مقابله با بحران ها خبر داد.

کشور  در  داده  رخ  وقایع  و  بحران ها  به  اشاره  با  همتی  کریم 
اظهارکرد: بحران ها و حوادثی که در اقصی نقاط کشور رخ داد باعث 
شد که بسیاری از زیرساخت های ما آسیب ببینند یا به دفعات مورد 
استفاده قرار بگیرد که در این خصوص لازم است بخشی را خود ما 

و بخشی را دولت و حاکمیت تلاش کند تا به روزرسانی انجام شود.
انبارهاست.  و  به روز رسانی لجستیکی  ما  اولین کار  افزود:  وی 
طبق برآوردهای سازمان امداد و نجات برای این اقدام به حدود ۱۰۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار نیاز داریم که با توجه به شرایط فعلی این رقم به 

یکباره تامین شدنی نیست.
همتی در بخش دیگری از سخنانش به حج امسال اشاره کرد و 
گفت: سه سناریو برای حج امسال وجود دارد؛ یکی اینکه حج برگزار 
نشود، دوم اینکه ظرفیت محدود باشد و سوم اینکه عربستان مجوز 

تشرف را برای افراد زیر ۶۰ سال فراهم کند.
وی با تاکید بر اینکه در هر صورت انجام تست کرونا برای تمامی 
حجاج الزامی خواهد بود، گفت: اگر مجوز تشرف برای افراد زیر ۶۰ 

سال صادر شود، حدود ۳۸ هزار مورد اعزامی خواهیم داشت.
رئیس جمعیت هلال احمر با اشاره به ضرورت افزایش نیرو در 
پایگاه های امدادی اظهار کرد: ما در ۵۹۳ پایگاه امدادی هلال احمر 
 ۴۱۰۰ از  بیش  به   ... و   ۱۱۲ کوهستان،  جاده ای،  پایگاه های  از  اعم 
نیرو نیاز داریم که با استفاده از این افراد بتوانیم در بحران ها اقدام به 
امدادرسانی کنیم. در همین راستا نیز در جلسه ای که اخیرا برگزار 

شد موافقت برای جذب ۱۰۰۰ نیرو را دریافت کردیم.
کشور  بحران  مدیریت  جدید  قانون  تصویب  به  اشاره  با  همتی 
خاطر نشان کرد: در این قانون وظایف جمعیت هلال احمر سنگین تر 
شده و به همین دلیل نیز لازم است که دستگاه های حاکمیتی به ما 

کمک کنند.
جمعیت  در  حضورش  به  اشاره  با  خود  سخنان  ابتدای  در  وی 
و  بازگشتم  اصلی خود  خانه  و  مأمن  به  من  کرد:  اظهار  احمر  هلال 
نهاد  این  به  دوباره  اما  بودم  دور  احمر  از هلال  گرچه چند صباحی 
هزار   ۱۰ احمر حدود  هستم. هلال  عزیزان  در خدمت  و  بازگشته ام 
این سازمان  با  از میان حدود ۲ میلیون نیرویی که  اما  پرسنل دارد 
و دغدغه مند  کار  پای  نیروی  نفر  هزار  از ۶۰۰  بیش  دارند  همکاری 

داریم که همراه ما هستند.
حاشیه ای  مسائل  اینکه  بیان  با  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
همه  از  من  کرد:  نشان  خاطر  ندارد،  احمر  هلال  جایگاه  با  ارتباطی 
فراموش  بود  احمر  هلال  با  همراه  که  را  حاشیه هایی  که  می خواهم 
کرده و از این طریق کمک کنند تا اقدامات مان را با سرعت بیشتری 

پیش ببریم.
با  مقابله  برای  احمر  اقدامات جمعیت هلال  به  اشاره  با  همتی 
کرونا اظهار کرد: از همان روزهای نخست ورود کرونا به کشور جمعیت 
هلال احمر اقدام به تولید محتواهای آموزشی کرده و در همین راستا 
بیش از ۶۸ میلیون نفر تاکنون این محتواهای آموزشی را در فضاهای 
تعطیلات  طول  در  آن  بر  علاوه  داده اند.  قرار  استفاده  مورد  مختلف 
نوروزی که طرح غربالگری در سراسر کشور اجرا شد بیش از ۳۴۰۰ 
امدادگر در سراسر کشور و به خصوص ۱۳ استان تعیین شده بیش از 

۲۱ میلیون نفر از هم وطنان مان را مورد غربالگری قرار دادند.
غربالگری ها  این  در  خودرو  دستگاه  میلیون   ۷.۵ اینکه  بیان  با 
مورد پایش و رصد قرار گرفت، گفت: در مجموع ۱۴ هزار فرد بیمار 
مراکز  به  و  شناسایی شده  غربالگری ها  این  در  کرونا  به  مشکوک  یا 

درمانی معرفی شدند.
احمر  هلال  جمعیت  داد:  ادامه  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
همزمان در سیل نیز حضور داشت به طوری که همزمان بسیاری از 
نیروها مأموریت های خود در مقابله را کرونا را انجام می داند و تعداد 
دیگر در حال امدادرسانی به شهروندان برای مقابله با سیل بودند به 

طوری که بیش از ۳۰۰۰ نیروی ما در روند امدادرسانی به سیل زدگان 
حضور داشتند. خوشبختانه سیل امسال گرچه خسارات و مشکلاتی 

ایجاد کرد اما آسیب های جانی کمی داشت.
دیگر  از  همزمان  جمعیت  این  امدادگران  همتی  گفته  به 
و  حوادث  تمامی  در  پررنگی  حضور  و  نشده  غافل  نیز  گرفتاری ها 

بحران ها داشتند و از دیگر اتفاقات غافل نشدند.
وی در مورد اقدامات مردم یاری و فعالیت سازمان های مردم نهاد 
موسسه   ۲۴ از  بیش  به  ما  داوطلبان  سازمان  کرد:  نشان  خاطر  نیز 
مجوز داد و تاکنون ۳۰۰ میلیارد به شکل نقدی و ۵۰۰ میلیارد ریال 

به شکل غیرنقدی کمک های مردمی را دریافت کرده ایم.
رئیس جمعیت هلال احمر با تأکید بر اینکه همه جمعیت های 
ملی هلال احمر و صلیب سرخ بر حسب وظایف ذاتی خود در بحران ها 
به یکدیگر کمک می کنند خاطر نشان کرد: خوشبختانه در بحث کرونا 
نیز موفق شدیم تا در تعامل و هماهنگی با ستاد مرکزی کرونا اقدامات 
دادیم.  قرار  آنان  اختیار  در  را  انبارهایمان  و  دهیم  انجام  را  ویژه ای 
این  و  کردیم  دریافت  را  بین المللی  از ۱۱۲ محموله  بیش  همچنین 

کمک ها را در اختیار ستاد ملی مقابله با کرونا قرار دادیم.
براساس  را  دریافتی  کمک های  تمامی  ما  کرد:  اضافه  همتی 
نظر کمک کننده هزینه می کنیم، یعنی اگر فردی قصدش کمک به 
اگر قصدش  و  را در همین بخش هزینه کرده  آن  باشد  سیل زدگان 
هزینه  مربوطه  بخش  در  را  آن  باشد  کرونا  آسیب دیدگان  به  کمک 
و  سیستان  سیل  برای  که  کمک هایی  که  طوری  به  کرد.  خواهیم 
بلوچستان دریافت کرده بودیم پس از آنکه به دلیل تحریم ها دیر به 

دستمان رسید باز هم در همان محل هزینه کردیم.
وی با اشاره به مشکلات اقشار ضعیف جامعه در پی شیوع کرونا 
اظهار کرد: ما متعهد شدیم ۲۵۰ هزار بسته ۳۰۰ هزار تومانی به اقشار 
ضعیف و آسیب دیده بدهیم. واقعیت این است که عمق گرفتاری ها 
بسیار بالاست و باید همه دستگاه ها و مردم به یکدیگر کمک کنند. در 
غیر این صورت دولت به تنهایی نمی تواند همه اقدامات را انجام دهد 

و همه باید مشارکت کنند.
وی با اشاره به طرح نوروزی جمعیت هلال احمر نیز گفت: علاوه 
نیز  جاده ها  در  احمر  هلال  جمعیت  غربالگری،  تست های  انجام  بر 
مستقر بود. امسال حدود ۶۰ درصد از تصادفات ما کاهش داشت. در 
این مدت به ۵۱ هزار نفر امدادرسانی شد. ۲۱۰۰ نفر نجات داده شده 
و ۷۳۵۰ نفر اسکان داده شدند. همچنین ۱۰۷۷ مصدودم نیز خدمات 

درمانی و امدادی دریافت کردند.
وی در پاسخ به سوالی درباره فعالیت های اقتصادی جمعیت هلال 
احمر نیز گفت: برابر قانون، جمعیت هلال احمر می تواند یکسری از 
اقدامات را انجام دهد تا از این طریق هزینه های خود را جبران کند. 
البته در فروردین ماه جمعیت هلال احمر درآمدی نداشت، اما در این 
خصوص نیز برنامه ریزی هایی داشته ایم و همان طور که قبلا نیز اعلام 
کردم هر کدام از این بخش ها که قابل واگذاری باشد مطابق اصل ۴۴ 

ما از واگذاری اش استقبال خواهیم کرد.
هر کس نمی تواند حاشیه های مالی را از خود دور کند، استعفا دهد

نخست  روز  همان  از  کرد:  تصریح  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
حضورم در هلال احمر تأکید کردم که هر کس نمی تواند حاشیه های 
مالی را از خود دور کند، خودش بیاید و استعفا دهد. پاکدستی در 

هلال احمر برای ما اولویت است.
باید تمام روزنه های فساد را در هلال احمر  وی تأکید کرد که 
ببندیم و در این میان اگر اختیارات من به عنوان رئیس جمعیت هلال 
احمر  به سربلندی هلال  این محدودیت منجر  و  احمر محدود شود 

شود قطعا از آن استقبال خواهیم کرد.
همتی در پاسخ به پرسشی درباره اینکه کدام کشورها بیشترین 
کمک را برای مقابله با کرونا به ایران کرده اند، گفت: کشورهای چین، 
ما  به  را  کمک ها  این  غذا  جهانی  برنامه  سازمان  کویت،  قطر،  ژاپن، 
کرده اند که هیچ کدام از آن ها کمک های مالی و ریالی نبود. با سفیر 

ایشان خواستم که فریب آمریکا را  از  نیز دیداری کردیم و  سوئیس 
نخورده و مستقل از آن کمک کنند که کمک هایی به ما کردند.

وی افزود: مردم نیز کمک های خوبی داشتند. به محض اینکه ما 
اعلام کردیم به دستگاه ون پیلاتور نیاز هست آن ها به سرعت وارد 
کمک  تجهیزات  این  خرید  برای  تومان  میلیون   ۱۶۰ و  شدند  عمل 

کردند.
کشورها  دیگر  به  کمک  برای  احمر  هلال  آمادگی  درباره  وی 
آمار  اینکه در حال حاضر  به  توجه  با  اظهار کرد:  با کرونا  مقابله  در 
مبتلایان و قربانیان کرونا در کشورمان کاهش یافته، ما این آمادگی 
کمک  کشورها  دیگر  به  بشردوستانه  وظایف  راستای  در  که  راداریم 
در  عربی  برخی کشورهای  در  مبتلایان  تعداد  اینکه  کنیم مخصوصا 
ما  و  است  اولویت  در  خودمان  مردم  اما سلامت  است  افزایش  حال 
تاکنون به کشورهای دیگر کمک نکرده ایم. تنها کشوری که کمک های 
ما را دریافت کرد، چین بود که این هم مربوط به قبل از شیوع کرونا 
در کشورمان است و انصافا چینی ها نیز ۵۰ تا ۱۰۰ برابر آن کمک را 

در اختیار ما قرار دادند.
وی در مورد شیوع کرونا در مناطق سیل زده نیز اظهار کرد: در 
مناطق سیل زده به خاطر مشکلاتی که وجود داشت برخی از افراد 
موارد را رعایت نکردند که ما دستور دادیم که توجه ویژه ای به این 
مناطق شود حتی تعدادی از مادران اعلام کردند که کودک شیرخوار 
دارند و امکان شیردهی ندارند که ما چندین بسته شیرخشک را برای 

۱۵۰ نفر تأمین کرده و در اختیارشان قرار دادیم.
تاثیر تحریم ها بر امداد و نجات چشم گیر است

رئیس جمعیت هلال احمر در پاسخ به پرسش دیگر درباره تأثیر 
دستگاه های  یکسری  کرد:  اظهار  امدادونجات  وضعیت  بر  تحریم ها 
دلیل  به  متأسفانه  که  دارد  وجود  امدادونجات  برای  هیدرولیک 
تحریم ها نتوانستیم آن ها را تأمین کنیم. واقعیت این است که تأثیر 
انجام می شود،  آمریکایی  نفوذ دولتمردان  اعمال  با  این تحریم ها که 
هلال  جمعیت  دبیرکل  استعفای  مورد  در  است.همتی  چشمگیر 
استفعا  خانوادگی  مشکلات  خاطر  به  پیروی  دکتر  گفت:  نیز  احمر 
دادند. ایشان یک بار قبل از عید استعفای خود را داده بودند که من 
نپذیرفتم. پس از تودیع و معارفه نیز دوباره درخواست استعفا دادند 
که یک هفته به ایشان مهلت دادم اما بعد که اصرار کردم با استعفای 

این دوست عزیزمان موافقت کردیم.
آمادگی برای موج دوم کرونا

وی درباره اینکه هلال احمر چقدر خود را برای موج دوم کرونا 
است  آماده  دانسته اند،  قطعی  را  آن  وقوع  بهداشتی  مسئولان  که 
بعید می دانم که موج  و  داریم  آمادگی  این زمینه  ما در  اظهار کرد: 
کند. همان طور  ایجاد  ما  برای  را  اول مشکلاتی  موج  اندازه  به  دوم 
اما  بود،  کمتر  بسیار  بعدی  موج های  نیز    H۱N۱آنفولانزای در  که 
جمعیت هلال احمر در این زمینه آمادگی داشت، این در حالیست که 
نمایشگرهای عمومی و فضای  برای پخش در  را  محتواهای بسیاری 
مجازی آماده کرده ایم. همتی درباره دریافت کمک ها برای تجهیزات 
این  اول  مرحله  داشتیم  که  توافقاتی  گفت: طبق  نیز  نجات  و  امداد 

کمک ها در اردیبهشت ماه دریافت خواهد شد.

آغاز عملیات احداث اولین نیروگاه 
خورشیدی در منطقه 19 

خورشیدی  نیروگاه  اولین  احداث  عملیات 
در محوطه پارکینگ ساختمان شهرداری منطقه 
کلید  پروژه  این  به  مربوط  قرارداد  ابلاغ  با   ۱۹

خورد. 
محمود  صالح  سعید  امتیاز،  گزارش  به 
زیست  محیط  و  شهری  خدمات  معاون  رباطی 
منطقه با بیان این خبر گفت: این پروژه با مسقف 
کردن محدوده ای در وسط پارکینگ ساختمان 
آن  در  خورشیدی  پنل  نصب  و  منطقه  ستادی 

اجرا خواهد شد. 
نیروگاه  پروژه  اجرای  ضرورت  معاون  این 
خورشیدی منطقه را تحقق اهداف برنامه ۵ ساله 
سوم توسعه شهر مبنی بر لزوم استفاده از انرژی 
تأمین  نیز  و  اداری  های  ساختمان  در  نو  های 
انرژی های نو  از  ۲۵ درصد مصرف برق منطقه 

اعلام کرد. 
احداث  عملیات  نخست  فاز  او  گفته  به 
به  و  پارکینگی  سازه  با  خورشیدی  نیروگاه 
منطقه  در  بار  اولین  برای  کیلووات  ظرفیت ۱۵ 

کلید خورده است.
رباطی خاطرنشان کرد: بهره برداری از پنل 
راه  و  ولایت  بزرگ  بوستان  در  های خورشیدی 
بوستان  در  خورشیدی  های  آبگرمکن  اندازی 
های محدوده از دیگر اقدامات این منطقه برای 
پذیر  تجدید  و  نو  های  انرژی  از  بهینه  استفاده 

است.

برای نخستین بار و  در راستای فاصله گذاری 
اجتماعی شهروندان در تهران انجام شد؛

راه اندازی سامانه ثبت درخواست 
نوسازی و تجمیع شهروندان منطقه15 

تهران  شهرداری  در  بار  نخستین  برای 
تجمیع  و  نوسازی  درخواست  ثبت  سامانه 
توسعه  دفتر  ابتکار  به   ۱۵ منطقه  شهروندان 

نوسازی محله مظاهری رونمایی شد.
به گزارش امتیاز ، مهدی صفدری معاون 
این  اعلام  با   ،۱۵ منطقه  معماری  و  شهرسازی 
خبر گفت: این سامانه به منظور مقابله با شیوع 
مراجعه  عدم  و  شهروندان  حال  رفاه  کرونا، 
حضوری آنها از ابتدای اردیبهشت راه اندازی شد.
خدمتی  اقدام  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شوش،  های  محله  توسعه  دفتر  در  جدید 
این  ساکنین  افزود:  است،  مطهری  و  مظاهری 
https://survey. محله ها  می توانند با ورود به
کد  کردن  وارد  و   porsline.ir/s/seB۰wVh
نوسازی ملک خود، موافقت یا عدم موافقت خود 

را مبنی برنوسازی و تجمیع ملک اعلام کنند.
صفدری ادامه داد: در صورت عدم موافقت 
عدم  برای  گزینه   ۵ تجمیع،  برای  شهروندان 
موافقت نوسازی ملک در این سامانه  ثبت شده 

است که باید به تایید آنها برسد.
با  منطقه  معماری  و  شهرسازی  معاون 
از  ثبت درخواست کمتر  مراحل  اینکه  به  اشاره 
مشاوران  و  کارشناسان  افزود:  است،  دقیقه  یک 
حداکثر  دفتر  این  نوسازی  و  اجتماعی  حقوقی، 
سه روز پس از ثبت درخواست شهروندان فرصت 
سوالات  به  تلفنی  و  داشته  را  آن  به  رسیدگی 

شهروندان پاسخ خواهند داد.
استقبال خوب شهروندان  به  پایان  در  وی 
روز   ۱۰ طی  گفت:  و  کرد  اشاره  طرح  این  در 
این سامانه ۲۰۰ درخواست  اندازی  راه  زمان  از 

توسط شهروندان در آن به ثبت رسیده است.

رشد200درصدی تناژآسفالت در محله های 
مرکزی تهران

 ساخت 23کیلومتر مسیر ویژه 
دوچرخه سواری

معاون فنی و عمرانی شهرداری منطقه۱۱ 
تهران از صرف ۱۶هزار تن آسفالت در سال۱۳۹۸ 
در  سواری  دوچرخه  مسیر  احداث۲۳کیلومتر  و 

سال ۱۳۹۹ خبر داد.
شاه  علی  محمد  امتیاز،  گزارش  به 
برابری  سه  افزایش  به  اشاره  ضمن  حسینی 
 ۹۷ سال  به  نسبت   ۹۸ سال  در  آسفالت  تناژ 
مرمت  برای  آسفالت  تن  ۱۶هزار  اجرای  از 
های  محله  معابر  آسفالت  روکش  اصلاح  و 
شاه  داد.  خبر   ۹۸ سال  در  تهران  مرکزی 
سال  در  منطقه۱۱  آسفالت  گفت:تناژ  حسینی 
میزان  این  که  بوده  تن  ۵هزار  اندازه  به   ۹۷
و  داشته  ۲۰۰درصدی  افزایش    ۹۸ سال  در 
منطقه  سطح  در  آسفالت  تن  ۱۶هزار  از  بیش 
پیش  طبق  افزود:  وی  است.  شده  استفاده 
بینی ها در سال ۹۹ نیز بین ۳۰ الی۵۰ درصد 
به  منطقه۱۱  معابر  در  آسفالت  تناژ  افزایش 
ریزی  برنامه  اساس  بر  که  رفت  خواهد  کار 
مرمت  و  اصلاح  برای  این حجم  های مشخص 
کاشانی،  غفاری،  های  خیابان  آسفالت  روکش 
خیابان  دوم  فاز  و  قلمستان  قزوین،  معیری، 
در  حسینی  شد.شاه  خواهد  کارگراستفاده 
روکش  پروژه  بزرگترین  کرد:  عنوان  ادامه 
آسفالت  اصلاح   ۹۸ سال  در  مرمت  و  آسفالت 
تن  ۵هزار  از  بیش  که  بود  جمهوری  خیابان 
استفاده  مربع  متر  آسفالت در مساحت۳۵هزار 
روکش  اصلاح  و  مرمت  برای  تناژ  باقی  و  شد 
آسفالت خیابان های ولی عصر)عج(، راه آهن، 
صرف  عباسی  و  آذربایجان  مولوی،  ابوسعید، 
اجرای  اولویت  به   اشاره  با  او  است.  شده 
جاری  سال  در  مقیاس  کوچک  های  پروژه 
اظهار داشت: در سال ۹۹ با افزایش ۳۰الی۵۰ 
درصدی تناژ آسفالت اجرای پروژه های محلی 
و مرمت  ۲ بخش اصلاح  و کوچک مقیاس در 
آسفالت و پیاده رو سازی در اولویت قرار دارد.
معاون فنی و عمرانی شهرداری منطقه۱۱ 
سازی  رو  پیاده  های  پروژه  روند  خصوص  در 
از  ۱۶کیلومتر  کرد:  نشان  خاطر  سال۹۹  در 
گانه   ۴ نواحی  اختیار  در  سازی  رو  پیاده  مسیر 
برای  دیگر  ۲۳کیلومتر  و  دارد  قرار  منطقه  این 
احداث مسیر دوچرخه سواری در محور خیابان 
های حافظ، خیابان وحدت اسلامی ، خیابان ولی 
امام خمینی)ره( در  و  عصر)عج(، خیابان کارگر 
دست اقدام است که تا پایان سال جاری به بهره 

برداری خواهد رسید.

وزیر آموزش و پرورش: 
در صدد رایگان کردن هزینه اینترنت 

دانش آموزان هستیم
رایگان  صدد  در  پرورش:  و  آموزش  وزیر 
کردن هزینه اینترنت دانش آموزان هستیموزیر 
شدن  رایگان  پیگیری  درباره  پرورش  و  آموزش 
رایگان  صدد  در  گفت:  دانش آموزان  اینترنت 

کردن هزینه اینترنت دانش آموزان هستیم.
رایگان شدن  میرزایی، درباره  محسن حاجی 
و  صدا  ظرفیت  قطعا  گفت:  دانش آموزان  اینترنت 
به  ما هچنان  و  است  بزرگی  بسیار  سیما ظرفیت 
ما  برای  بسیاری  ارزش های  و  نیازمند هستیم  آن 
در جهت کیفیت آموزش و عدالت آموزشی ایجاد 
می کند. وی افزود: نکته ای که در خصوص آموزش 
تلویزیونی وجود دارد این است که امکان تعامل بین 
معلم و دانش آموزان از طریق این بستر میسر نیست 
و بالاخره ممکن است دانش آموزان سوالاتی داشته 
باشند که باید آن را با معلم خود طرح کنند.وزیر 
به  را  تکالیفی  باید  معلم  گفت:  پرورش  و  آموزش 
دانش آموزان بدهد، تکالیف را ببیند و از آنها آزمون 
بگیرد، این نوع کارها نیازمند یک بستر دیگری است 
البته که ما بدون صدا و سیما نمی توانیم کارمان را 
پیش ببریم. حاجی میرزایی بیان کرد: در این راستا 
باید هم صدا و سیما کمک کند و هم در بستر فضای 
مجازی کار را پیش ببریم. همچنین باید به روش های 
را  نیمه حضوری آموزش  و  حضوری،  غیرحضوری 
دنبال کنیم.وزیر آموزش و پرورش درباره پیگیری 
رایگان شدن اینترنت دانش آموزان گفت: به جهت 
اینکه ما این روش را به جای آموزش رسمی دنبال 
می کنیم در صدد رایگان کردن هزینه اینترنت دانش 
آموزان هستیم. پیگیری های لازم در این زمینه انجام 
امیدواریم هرچه  شده و مذاکرات صورت گرفته و 

زودتر نتیجه آن را به جامعه اعلام کنیم.

8 هزار اصله درخت و درختچه در 
شمال تهران غرس شد

۸ هزار و ۵۰۸ اصله درخت و درختچه در 
محور  سه  در  سبز  فضای  توسعه  طرح  راستای 

شمال تهران غرس شد.
معاون  جعفریان  مانی  امتیاز؛  گزارش  به 
خدمات شهری و محیط زیست شهرداری منطقه 
توسعه  داشت:  اظهار  فوق  مطلب  بیان  با  یک 
بزرگراهی،  محورهای  حاشیه  در  سبز  فضاهای 
معابر اصلی و استفاده از پتانسیل زمین های بایر 
برای کاشت درخت و درختچه از جمله اقدامات 
اجرایی منطقه یک در راستای افزایش سرانه های 
فضای سبز عمومی بوده است. وی گفت:درمحور 
رشیدالدین فضل الله واقع در ناحیه دو به متراژ 
۴۰۰ متر مربع تعداد ۵۸۲ اصله درختچه، کاشته 
شد. جعفریان افزود:در کول های خیابان شهید 
افتخاری واقع در ناحیه پنج نیز به متراژ ۳ هزار 
تعداد   به  کول  هزار   ۷ شامل  مربع  متر  و۵۶۰ 
بیش از  ۷ هزار و ۳۰۰ اصله درختچه غرس شد.  
معاون شهردار منطقه یک تصریح کرد:زمین بایر 
مجاور پمپ بنزین شهید محلاتی واقع در ناحیه 
ده نیز به متراژ ۱۰ هزار متر مربع از جمله محل 
به تعداد ۶۲۶  های توسعه فضای سبز بوده که 

اصله درخت در آن کاشته شد.

پروژه فرامنطقه ای زیرگذر فتح-باغستان 
در منطقه21 در آینده ای نزدیک مورد 

استفاده شهروندان قرار می گیرد
پروژه مهم و فرامنطقه ای زیرگذر بزرگراه 
فتح-سه راهی شهریار)باغستان( در منطقه۲۱ با 
پیشرفت فیزیکی مطلوب )سی درصدی( درحال 

انجام است.
خانی  قره  مهدی  امتیاز،  گزارش  به 
خبر  اعلام  با  منطقه  این  عمرانی  و  فنی  معاون 
غربی  ورودی  عنوان  به   ۲۱ منطقه  گفت:  فوق 
مانند  بزرگراه های مهمی  برگیرنده  پایتخت در 
شهید لشگری، آزادگان و فتح است که باتوجه به 
روزانه شاهد  اقماری؛  با شهرک های  همجواری 
نقلیه  وسایل  و  خودروها  پرحجم  بسیار  تردد 
موضوع  این  که  این محورها هستیم  از  سنگین 
موجب ایجاد ترافیک در صبح و عصر و مشکلاتی 
همچنین  است.وی  شده  شهروندان  برای 
و  عمرانی  عملیات  انجام  طی  پروژه  این  افزود: 
ساماندهی  ترافیکی،  انحراف  جمله  از  ترافیکی 
شرق  به  غرب  مسیر  در  خودروها  مرور  و  عبور 
و بالعکس، حفاری محل شمع ها در ضلع شمالی 
و جنوبی و درحال حاضر نیز نسب سبد ها دارای 
در  خانی  است.قره  فیزیکی۳۰درصدی  پیشرفت 
شهری  مدیریت  که  کرد  امیدواری  ابراز  خاتمه 
منطقه۲۱ با بهره برداری از پروژه فرامنطقه ای 
زیرگذر بزرگراه فتح-سه راهی شهریار)باغستان( 
بتواند گره ای از معضلات ترافیکی این نقطه از 
پایتخت و سفرهای شهروندان و مسافرین عبوری 
را باز کند تا موجبات رضایتمندی هرچه بیشتر 

آنان فراهم آید.

اتمام عملیات عمرانی درمانگاه 
شهرداری منطقه9 

منطقه۹  وعمرانی  فنی  معاونت  سرپرست 
احداث درمانگاه  پروژه  اتمام عملیات عمرانی  از 

منطقه خبر داد.
به گزارش امتیاز، فرزاد فرهادیان با اعلام این 
خبرگفت: در راستای ارتقاء سرانه درمانی و افزایش 
رفاه شهروندان و پرسنل، عملیات اجرایی احداث 
درمانگاه منطقه۹ با زیر بنای ۷۵۰ مترمربع انجام 
شد. وی افزود: پس از تبادل توافقنامه همکاری با 
شرکت شهرسالم و اخذ مجوزهای لازم ، عملیات 
احداث این پروژه درمانی از مرداد ماه سال گذشته 
آن،  ابنیه  فیزیکی  پیشرفت  که  است  شده  آغاز 
باشد.  سرپرست معاونت  اکنون ۱۰۰ درصد می 
با  داشت:  بیان  ادامه  در  منطقه۹  وعمرانی  فنی 
بر  اداری،  تجهیز  مرحله  و  اجرایی  عملیات  اتمام 
اساس هماهنگی های صورت گرفته مرحله نصب 
تجهیزات پزشکی توسط شرکت شهر سالم انجام 
می شود.فرهادیان در خاتمه اظهار امیدواری کرد 
که پروژه درمانگاه منطقه۹ در تیر ماه سال جاری به 
بهره برداری رسیده و در اختیار شهروندان و پرسنل 
منطقه قرار گیرد.شایان ذکر است درمانگاه منطقه۹ 
خیابان  نبش  معین،  استاد  خیابان  انتهای  در 

دستغیب غربی می باشد. 

پزشکی قانونی: مجرد ها بیشتر جان باختند

افزایش ۲۱ درصدی تلفات اعتیاد 
بر اساس اعلام پزشکی قانونی کشور در سال 
گذشته چهار هزار و ۴۷۲ نفر بر اثر سوءمصرف مواد 
مخدر، محرک، داروهای مخدر و مصرف چندگانه 
در کشور جان خود را از دست دادند؛ این رقم در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل که آمار تلفات سه 
یافته  افزایش  هزار و ۶۷۲ مورد بود، ۲۱.۸ درصد 

است.
در سال  قانونی کشور  پزشکی  اعلام  اساس  بر 
گذشته چهار هزار و ۴۷۲ نفر بر اثر سوءمصرف مواد 
مخدر، محرک، داروهای مخدر و مصرف چندگانه در 
کشور جان خود را از دست دادند؛ این رقم در مقایسه 

با مدت مشابه سال قبل که آمار تلفات سه هزار و ۶۷۲ 
مورد بود، ۲۱.۸ درصد افزایش یافته است.

در  ذکر شده  مواد  تلفات سوء مصرف  از کل 
نفر مرد  کشور طی سال ۱۳۹۸؛ سه هزار و ۸۳۴ 
های  استان  مدت  این  در  بودند.  زن  نفر   ۶۳۸ و 
تهران با یک هزار و ۱۴۴، فارس با ۴۰۱ و خراسان 
رضوی با ۳۲۳ فوتی بیشترین و استان های سمنان 
و ایلام هر کدام با ۲۶، هرمزگان و آذربایجان غربی 
با ۲۷ و قم با ۳۰ فوتی کمترین آمار تلفات اعتیاد 
را داشتند. همچنین بیشترین آمار تلفات اعتیاد با 

۴۰۷ نفر در تیرماه ثبت شده است.

گفتنی است بر اساس آمارهای موجود از کل 
به دلیل  نفر  اعتیاد در سال گذشته ۱۰۹۰  تلفات 
سوءمصرف مواد مخدر، ۱۹۰۸ نفر به دلیل مصرف 
داروهای مخدر ، ۲۰۷ نفر بر اثر مصرف مواد محرک 
را  اثر مصارف چندگانه جان خود  بر  نفر  و ۱۲۶۷ 

از دست دادند.
مجردها در صدر تلفات اعتیاد

 ۴۶.۸ اعتیاد  اثر  بر  شده  فوت  افراد  بین  از 
درصد   ۹.۲ متاهل،  درصد   ۳۸.۶ مجرد،  درصد 
وضعیت  و  بودند  داده  دست  از  همسر  یا  مطلقه 
تاهل ۵.۴ درصد نامشخص بود. بیشتر فوت شدگان 

از  همچنین  داشتند،  دیپلم  زیر  تحصیلات  اعتیاد 
متوفی  افراد  درصد   ۶۲.۲ تحصیلات،  لحاظ سطح 
درصد  دیپلم،۷.۳  درصد   ۲۴.۳ دیپلم،  از  کمتر 
دارای تحصیلات دانشگاهی و سطح تحصیلات ۶.۱ 

درصد نامعلوم بوده است.
30 تا 39 ساله ها بیشترین متوفیات اعتیاد

از ۱۸ سال،  لحاظ سنی ۵.۱ درصد کمتر  از 
تا  تا ۲۹ سال، ۳۰.۹ درصد ۳۰  ۲۷.۱ درصد ۱۸ 
۳۹ سال، ۲۱ درصد ۴۰ تا ۴۹ سال، ۱۵.۸ درصد 
بالای ۵۰ سال و سن یک دهم درصد افراد نامعلوم 

بوده است.
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